

Date: / 23 / 03 / 2022.

التاريخ: / 23 / 03 / 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market.

السيد / حامد احمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greetings,,,

تحية طيبة وبعد ،،،،

Subject / Results of National Cement Company Board of Directors Meeting PSC

الموضوع / نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الأسمنت الوطنية ش.م.ع

Reference to the above subject, please be informed that the Company's Board of Directors has held at 12:00 PM on 23/03/2022 (Wednesday) at the company Main Office, Dubai and Approved the following:

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة الإسمنت الوطنية اجتمع في الساعة الثانية عشر مساءً من يوم الاربعاء الموافق / 23 / 03 / 2022 / في المقر الرئيسي للشركة في دبي وبعد المناقشة تم الموافقة على :

- 1 -The audited financial statements for the period ended 31 December 2021.
- 2- Approve the Annual General Assembly Meeting agenda and invitation for the year 2021, subject to the Securities and Commodities Authority approval.
- 3 - Recommend to distribute a cash dividend of 10% of the share capital equivalent to 10 fils per share for the year 2021, subject to the Company's Annual General Assembly Approval.
- 4 - Regular matters and any other businesses.

1 - البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في/ 31 / 12 / 2021.

2 - اعتماد جدول أعمال ودعوة الجمعية العمومية السنوية عن العام 2021، حسب موافقة هيئة الأوراق المالية والسلع.

3 - التوصية بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 10% من رأس المال بواقع 10 فلس للسهم الواحد عن العام 2021 بشرط موافقة الجمعية العمومية السنوية للشركة.

4 - أمور اعتيادية وما أستجد من اعمال.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول عاطر التحيات،

General Manager



المهندس / محمد عبد الله أحمد الغرير

Eng. Mohammed Abdulla Ahmed Al Ghurair



CC: To/ securities and commodities authority.

نسخة إلى السادة / هيئة الأوراق المالية والسلع